

DELUXE HOME

INSPIRATION FOR HOME AND FURNISH REFERENCE
生活品味與裝修參考

11月 6

2019 11月

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

Experience the Creator
設計人談創作

Hong Kong's
Leading Master Furnish Strong
權威專家分享心得

A Spotlight on
Hong Kong's Smart East
獨家專訪一線

INTERLOGUE

5 Home Design Trends to Look Out For in 2019

2019 年家居設計 5 大趨勢

With a new year upon us, it's time to update your abode. Take a look at some home design trends for 2019, as predicted by design experts.

新年將臨，你也該趁第一時機重新裝飾一下屋。翻閱此雜誌帶來家居流行色盤上世說的新設計，莫不獨一無二對你個人身家 2019 年飾家建議。

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

INTERLOGUE

1 Eco-friendly

環保簡約

People think green is based on the green paint of a wall. This isn't the way of living in the environment. Using low carbon, low energy, low polluting materials, reducing indoor air pollution, and creating a more comfortable living environment are the major design trends in the future. For example, there are low-carbon materials, such as bamboo, which is better for the environment.

許多人以為環保就是刷綠漆，其實不是。在環境中，使用低碳、低能耗、低污染的環保材料，減少室內空氣污染，創造一個更舒適的生活環境是未來設計的大趨勢。例如，有低碳材料，如竹子，對環境更友好。

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

INTERLOGUE

2 Material Diversity

物料多元化

Designers find that the most exciting in material, home design is the change brought by diversity and creativity. The introduction of various materials has brought many new ideas for designers. A modern house is not only a place to live, but also a place to show the owner's taste. For example, the use of glass, metal, and stone in the same space can create a unique atmosphere. In addition, the use of natural materials like wood and stone can also bring a sense of nature to the interior.

設計師發現，最有趣的設計是材料、家居設計，是多元和創意帶來的改變。各種材料的引入，為設計師帶來了許多新想法。現代房屋不僅是一個居住的地方，也是一個展示主人品味的地方。例如，在同一空間中使用玻璃、金屬和石頭可以營造出獨特的氛圍。此外，使用木材和石頭等天然材料也可以為室內帶來自然的感覺。

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

INTERLOGUE

3 High-tech Homes

科技家居

Home technology will become more advanced in 2019. Smart lighting and air conditioning systems will become more intelligent. The use of smart home appliances will also be more widespread. For example, smart lighting can adjust the brightness and color of the lights according to the user's needs. Smart air conditioning can adjust the temperature and humidity according to the user's preferences. These smart home appliances will make life more convenient and comfortable.

家居科技將在 2019 年變得更加先進。智能照明和空調系統將變得更加智能。智能家居電器的使用也將更加普遍。例如，智能照明可以根據用戶的需求調整燈光的亮度和顏色。智能空調可以根據用戶的喜好調整溫度和濕度。這些智能家居電器將使生活更加便捷和舒適。

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

DELUXE HOME

INSPIRATION FOR HOME AND FURNISH REFERENCE
生活品味與裝修參考

11月 6

2019 11月

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

Experience the Creator
設計人談創作

Hong Kong's
Leading Master Furnish Strong
權威專家分享心得

A Spotlight on
Hong Kong's Smart East
獨家專訪一線

DELUXE HOME

4 Vibrant Colours

活力色彩

Designers find that the home is a place to express the owner's personality. In addition to the basic colors, vibrant colors are also a trend. For example, bright colors like red, orange, and yellow can bring a sense of vitality and energy to the interior. These vibrant colors can be used in various ways, such as painting the walls, choosing furniture, or choosing decorative items. The use of vibrant colors can also make the interior more lively and interesting.

設計師發現，家是一個展現主人个性的地方。除了基本色，活力色彩也是一種趨勢。例如，鮮艷的紅色、橙色和黃色可以為室內帶來活力和能量。這些活力色彩可以用於各種方式，如刷牆、選擇傢俱或選擇裝飾品。使用活力色彩也可以讓室內更加生動和有趣。

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

DELUXE HOME

5 Comfort and Harmony

和諧舒適

Delivering the sense of calmness and harmony is the most important factor in home design. The use of natural materials and colors can bring a sense of nature to the interior. For example, the use of wood and stone can create a warm and comfortable atmosphere. The use of natural colors like green, blue, and yellow can also bring a sense of nature to the interior. These natural materials and colors can make the interior more comfortable and harmonious.

營造一種寧靜和諧的氛圍是家居設計中最重要的一環。使用天然材料和顏色可以為室內帶來自然的感覺。例如，使用木材和石頭可以營造出溫暖舒適的氛圍。使用綠色、藍色和黃色等自然顏色也可以為室內帶來自然的感覺。這些天然材料和顏色可以讓室內更加舒適和諧。

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

DELUXE HOME

INSPIRATION FOR HOME AND FURNISH REFERENCE
生活品味與裝修參考

11月 6

2019 11月

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

Experience the Creator
設計人談創作

Hong Kong's
Leading Master Furnish Strong
權威專家分享心得

A Spotlight on
Hong Kong's Smart East
獨家專訪一線

DELUXE HOME

INSPIRATION FOR HOME AND FURNISH REFERENCE
生活品味與裝修參考

11月 6

2019 11月

Home Design Inspiration for 2019

2019 年家居設計靈感

Experience the Creator
設計人談創作

Hong Kong's
Leading Master Furnish Strong
權威專家分享心得

A Spotlight on
Hong Kong's Smart East
獨家專訪一線